
Zápis z porady vedení konané dne 16. 6. 2014 

Přítomni: Šrubařová, Regner, Kohoutková, Dostál, Bartošek, Matyska, Křenek, Malinka, 

Veselý, Ledvinka, Novotná Buršíková, Račanský, Leška 

Omluveni: Holub (od 11:15) 

 

1. Vyhodnocení nasazení Office 365 na administrativě ÚVT 

 Regner informoval o nasazení Office 365 na administrativě ÚVT – navzdory nasazení 

bez předběžné analýzy a v době ročních uzávěrek byly reakce uživatelů spíše neutrální 

než negativní, drobné výhrady zazněly hlavně v souvislosti se složitějším 

vyhledáváním v Outlooku, naopak kladně je hodnocena možnost přístupu k poště 

z více zařízení. Většina uživatelů by preferovala kombinaci Thunderbirdu 

s možnostmi Office 365, testování bude provádět Radek Vlach v následujících 

týdnech. Drobné problémy jsou s nasazením na Linuxech, hlavně s certifikáty na 

šifrování. 

Diskuse kolem nasazení Office365 potvrdila nezbytnost redefinovat celouniverzitní 

přístup k poště a poštovním serverům (in house versus outsourcing poštovních 

serverů). 

 Aplikace jako Sharepoint jsou vhodné pro jednoduchou spolupráci a sdílení 

dokumentů homogenními týmy, je třeba zvážit postupy pro práci v otevřeném 

prostředí, dotáhnout řešení i pro Linux nebo Mac Office. Další zprávu podá Regner 

15. 9. 

 Systém Lync vhodný pouze pro interní skupiny, proběhla krátká diskuse jaká řešení 

podporovat a nabízet pro větší tele- a videokonference, zejména při zapojení osob 

mimo MU. Holub, Křenek a Regner připraví strategii nástrojů. (kontrola 21. 7.) 

 

2. Projekty, OP VVV 

 Termín pro sběr požadavků na OP VVV se prodlužuje do 11. 7., odevzdání v září.  

 Matyska zdůraznil celkovou strategii – primární je vyjasnit si, co chceme dělat, na co 

chceme peníze, teprve potom můžeme začleňovat do větších celků. Zaměřit se na 

investice, neinvestice rozdělit na budování a provoz. Nutno také mít alespoň rámcovou 

představu následného zajištění aktivity po ukončení fáze financování z OP VVV. 

 Prioritní pro nás zůstávají (kromě e-IROI) bezpečnost a open access. Nutno vyjasnit 

vedení celouniverzitního projektu v oblasti bezpečnosti, u open access Bartošek se 

pokusí vyčlenit projekt jako samostatnou nosnou aktivitu, s průřezem přes MU.  

 Dostál zjistí, jaká je na ÚVT situace v souvislosti s přípravou zapojení do 

mezinárodních projektů, zejména v rámci H2020. 

 Podle informace z MŠMT by měla být otevřena výzva na projektu velkých 

infrastruktur – po otevření výzvy musíme intenzivně pracovat s jednotlivými HS a 

týmy s vazbou na velké infrastrukturní projekty, vyjasnit jejich požadavky na IT, 

možnost spolupráce při zajištění těchto potřeb (ÚVT/CERIT_SC, případně CESNET), 

případně explicitní začlenění do financování CERIT-SC. 

 

3. SAFE Q 

 Proběhla schůzka se zástupci FF a ESF – zjištění zájmů a potřeb, nalezena shoda pro 

navrhovaná řešení. Bude následovat ujasňování postupů při řešení problémů, byla 

konstatována nutnost aktualizace smlouvy s Y Softem. 

 Účastníci schůzky se shodli, že spojování studentských a zaměstnaneckých tisků by 

nebylo vhodné.  



 Veselý bude pokračovat v koordinaci, další zpráva 30. 6. 

 

4. Ostatní 

 Šrubařová upozornila, že Jana Vojtová má ve dnech 17.- 27. 6. dovolenou. Návrhy na 

odměny z projektů pošlou vedoucí do 19. 6. Šrubařové.  

 Zastupování ředitele v době letních prázdnin – divizní vedoucí a zástupci ředitele si 

vyplní dovolené nebo aspoň aktualizují plán, podle toho ředitel nastaví zastupování.  

 Holub bude inicializovat nové odhady cen za připojení firem do našeho uzlu, musí se 

jednat o firmy podporující vědu a výzkum, Holub prodiskutuje s Čermákem.  

 Kohoutková informovala o plánované návštěvě na ZČU v Plzni, kromě INETu bude 

prezentovat i aplikaci bydlení.  

 Křenek informoval o schůzce o IRP (za ÚVT i Rebok), snaha zapojit se do národní 

informační infrastruktury a spolupracovat i s dalšími vysokými školami.  

 Regner informoval o schůzce s LVT, která proběhla minulý týden a o probíhajících a 

chystaných rámcových smlouvách na výpočetní techniku a příslušenství.  

 Dostál připomněl zjišťování zájmu o zahraniční stáže.  

 Veselý informoval o programu Erasmus Plus – cíleno hlavně na studenty nebo mladé 

pracovníky, Veselý zjistí podmínky.  

 Proběhla schůzka o univerzitním webu, ESF chystá na podzim nový web ve staré 

technologii. FF také připravuje nový web, jsou ochotni přejít na naše řešení, bude-li 

dostatečně rychle připraveno.  

 Bartošek informoval, že v září přijede na měsíc na stáž vedoucí knihovnice z naftařské 

instituce z Baku. 

 

 

 

 

Zapsala:     Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Luděk Matyska 

ředitel ÚVT MU 

 


